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Szanowny Panie Premierze !
B9d4c prezesem duZego ogrodu dzialkowego we Wroclawiu proszg o poparcie
dla istnienia najwigkszej organizacji pozan1dowej jakq jest Polski Zwiqzek
Dzialkowc6w oraz ustawy o Rodzinnych Ogrodach Dzialkowych .
Zakwestionowanie tstawy przez prezesa Sqdu Najwy2szego i skierowanie jej do
Trybunalu Konstltucyjnego jest dla milionowej rzeszy dzialkowc6w, objawem
nieliczenia sig z ich potrzebami i oczekiwaniami.
Panie Premierze !
Ustawa o Rodzinnych Ogrodach Dzialkowych gwarantuje nam z jednej strony
opiekg prawn4 a z drugiej prawidlow4 dzialalnoi6 Polskie go Zwiqzku
Dzialkowc6w pelniqcego nadz6r i bgdqcego dla nas wsparciem. Nie wyobrazam
sobie innego prawa tak reguluj4cego sprawy dzialkowc6w. Z niepokojem
obserwujg dzialania majqce na celu zmiang ustawy o ROD, brak poparcia dla
Polskiego Zwi4zku Dzialkowc6w i stawianie na pierws4nn miejscu lobby
finansowego. Czy moima rycie i zdrowie ludzkie wymieni6 na pieni4dze ?
Tymczasem sprawy dzialkowc6w rozpatruje sig poprzez pryzmat zysk6w
uzyskanych ze sprzedazy teren6w zajmowanych przez ogrody. W tym dzialaniu
nie ma miejsca dla czlowieka. Tymczasem dzialkowcy to w wigkszoSci ludzie ,
kt6rzy swojq mlodoSi i Zycie zawodowe po5wigcili na odbudowg naszego kraju.
Czy w zwi1zkrt z tym nie zasluguj4 na uwagg ze strony paistwa ?
Panie Premierze!
W moim ogrodzie zagospodarowanych jest ponad 500 dzialek i przewija sig
przez niego okolo 1000 os6b ( w weekendy wielokrobri e wigcej ). 70ok
dzialkowc6w to ludzie starsi. Drugq b ardzo licznq gnryq s4rodziny z dzie6mi,
kt<ire spgdzaj4 tu wolny czas. Obserwujg, 2e ogr6d pelni dla nas wielorakie
funkcje - rekreacyjn4, socjaln4, dydaktyczn4, ekologicznq, i prozdrowotn4. Nie
potrzebujemy, dla tak duzej liczby mieszkaric6w miasta, teren6w rekreacyjnych,
sportowych, klub6w bo to wszrystko zapewnia nam ogr6d,. Czy mo2napomin46
tak ogromnq rolg ekonomiczn4 i spol eczn1 dzidek ?
Niestety ci?gle pr6by manipulacji przy ustawie o Rodzinnych Ogrodach
Dzia&owych i uszczg6liwianie nas na silg , nie daje dzialkowcom poczucia
bezpieczeistwa. Dzialania takie podwu|ajq teL rrasze zaufanie do wladz
wybranych demokratycmie.



Panie Premierze !
Zwracam si9 do Pana o zajgcie stanowiska w tej sprawie i odpowie dL-Liczg na
ob).watelsk4 postawg.

Z powu2aniem
Barbara Korolczuk

Prezes ROD Westerplatte we Wroclawiu


